
 
                          Stiftet 1943    konto nr. 1020 26 59239   dnt.ostfold@travsport.no 

Referat fra styremøte 10/2020         
Tid: Mandag 19.oktober 2020 kl. 19-21.15 

Sted: VIP rom Momarken Arena restaurant 

Innkalling til: Tor Aandstad, Lars Martin Antonsen, Camilla Bergsta, Jens Kristian Brenne, Bjørn Vidar Garseg, Martin Pettersen og 

Elin Kristin Nilsen.  Inviterte gjester Erik Unaas og Harald Aase 

Tilstede: Samtlige styremedlemmer og inviterte, med unntak av 1.vara.som hadde meldt forfall 

Momarken selskapenes representanter styreleder Erik Unaas og DL Harald Aase var til stede pkt. 3 og 4. 

Dagsorden  

1. Godkjenning referat 14.09.2020 
2. Referatsaker 
3. Momarken v/Harald Aase og Erik Unaas (kl.19.00) 
4. Spillegrenser 
5. Spillegrenser (kl.20.05) 
6. Forberedelse lagledermøte  
Eventuelt. 

 

SAK 1 – 19.10.2020 Referat fra styremøte         
Referat fra ØT-styremøte mandag 14.09. 2020– ble enstemmig godkjent og signert 

 

Sak 2 – 19.10.2020  Referatsaker 
 

a) Til start! 17.09.2020 kl. 18.00 ble gjennomført. Dokumentasjon viser deltagere/alle som var til 
stede.  Fra ØT styret møtte Tor Aandstad og Bjørn Vidar Garseg 

b) Høstkonferanse 26.09.2020 måtte avlyses, da bare 9 påmeldte fra travlagene kunne telles påmeldt. 
c) Til start! 05.11.2020 arrangeres som annonsert på Momarken kl. 19.00  Fra styret møter Bjørn 

Vidar. Forbundssekretæren tilrettelegger kurskvelden. 
d) Forslag til brev til travlagslederne fra ØT styret ble gjennomgått. 
e) Planlagt ponnitrening 10/10 ble ikke arrangert, kun 1 påmeldt. *Neste ponnitrening er satt til 15/11 

Momarken. 
f) Ponniutvalgets Bjørn-Vidar informerte om *godt gjennomført ponnitravløp under Totokjøringen på 

Momarken den 6/10, der 7 ponnikusker deltok. Løpet ble sponset av Norgesfòr Mysen.  *Han 
uttrykte også bekymring over når man skal arrangerer ponnitravløp på Momarken når man ser på 
de nye stevnestart klokkeslett som er satt til 17.40  

 

 Sak 3 og 4 – 19.10.2020 Momarken (kl.19.00)  

Momarken Selskapenes styreleder Erik Unaas takket for invitasjonen, og fortalte at han ville ha en mer tydelig 

fordeling mellom styret og administrative oppgaver.  God kommunikasjon sparer energi. Deretter orienterte Daglig 

leder Harald Aase oss om bl.a. 

a) Programmet for førstkommende lørdag 24.10. 2020, med V75 og jubileums aktiviteter. 

b) Forslag til terminliste 2021 

a. Terminlisten viste et nytt samarbeid med navn «Trav på grensen», et samarbeid med Årjäng, som 

termlisten viser Momarken 15.januar og Årjäng 06.august 2021. 

c) Anlegg og Økonomi, Momarken ARENA – viktig at ALLE medlemmene er med. 

d) Ungdom.  Det jobbes for å få til ungdomsgruppas travdag. (søndag, foredrag, VIP gjester) 

e) Forbundet. Her oppfordrer Momarkens DL at ØT jobber med at hesteeiere inviteres. 



f) Organisasjons modellen  

g) Norsk Trav. 

 

Sak 5 – 19.10.2020 – Oppsummering sak 3 og 4. 
Styret summerte opp kveldens innspill/informasjon, som gled over i de to siste saker for kvelden (6 og 7) 
 

Sak 6 – 19.10.2020 – Lagledermøte 
Dato: 24.11.2020 kl. 18.30 
Bevertning: Kringle og kaffe fra kl. 18.30 
Tema som ønsker denne kveld, vi inviterer 

- Spill på hest – NRs Brennhovd 
- Informasjon fra Momarken – Harald Aase 
- Vi oppfordrer valgkomiteen til å sette i gang nå 

Vi innkaller med dette alle tillitsvalgte /styremedlemmer i travlag til utvidet lagledermøte.  

Vi ser for oss en kveld med følgende Temaer 

- * Organisasjonsarbeid - kommunikasjon 

- *Momarken – Harald Aase 

- *Spill på hest – Henning Brennhovd 

- *Galla 6/2    

- *Årsmøte 19/2 – Utvidet der vi hyller de beste i Østfold etter årsmøteslutt. 

- *Valg - få i gang valgkomiteen allerede NÅ. 

Sak 7 – 19.10.2020 – Landsrådsmøte  
ØT leder orienterte om saker som skal opp – og fikk flere gode innspill bl.a. at 3 åringene må ha fordeler 
om vi skal få de til å melde og starte oftere. ØT mener dobb premie vil gi flere hester i løpene. 

- Løpstilbud til unghester født 2021 
- Føll født – registrering 

 

Eventuelt – 19.10.2020 

Brev fra DNT ponniansvarlig Tove Onshuus, innkommet i dag ble gjennomgått, ponniinstruktørkurs. 

Østfold har i dag 2 som ønsker å ta kurset, men de har i dag allerede lisens og ønsker et intensiv kurs, som 

har blitt gjort tidligere.  Sekretær sender brev til DNT Tove om det. 

 

19.10.2020 

Elin Kristin Nilsen 

referent 

 


